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 ...alebo winter has already come. 

Čas, kedy začíname túžobne očakávať 

jar, je preč a nám  ostáva si len obliecť 

riadne hrubé svetre, nabaliť čaj či kávu 

do termosky a môžeme vyraziť zoči– 

voči zime. Niektorých možno už 

zahrialo polročné vysvedčenia, iných 

naopak schladilo viac ako februárové 

ráno.  Každopádne verím, že Vás nové 

číslo Horvátky zahreje aspoň na dve 

minúty školskej prestávky. 

 Zimné číslo venujeme najmä 

štvrtákom, ktorí sa poriadne rozpísali! 

Dozviete sa aj o nikdy nekončiacich 

projektoch našej školy a o aktivitách 

Žiackej školskej rady GIH, ako 

napríklad o aktuálnom zbere fliaš, do 

ktorého sa môžu zapojiť všetci, ktorí  

majú radi našu planétu Zem. Prípravy na 

ples sú už tiež v plnom prúde. Určite ste 

nezabudli ani na TOP akciu jesene 

akadémiu alebo na anglickú olympiádu, 

kde sa viacero našich súkmeňovcov 

riadne zapotilo.  

 Našli sme ďalšie školské talenty, 

vynikajúcu tanečnicu a gitaristu. Vedeli 

ste nich?  

 Už tradične zhodnotíme  edukačné 

projekty v SND, kde sme už, ako sa 

hovorí, „ pravidelní štamgasti“. Janka 

Zámečníková, ktorá sa s nami pomaly 

lúči, Vám dá tipy, kam sa ísť zohriať či 

už ako partia alebo romanticky vo 

dvojici. Raven aj s našou módnou guru 

Jankou sa  znovu pripoja až v ďalšom 

čísle, máte sa na čo tešiť! Teraz sme dali 

prednosť štvrtákom. 

 Keby ste náhodou boli smutní z 

nevydareného polročného vysvedčenia, 

pokojne otočte na zadnú stranu a určite  

aspoň jeden kútik vašich úst skočí hore 

(dúfam, že nie na našich fotkách!).  

 Nakoniec mi dovoľte ešte pár 

slov. Hoci sme všetci namosúrení, 

nepríjemní a nervózni z treskúcej zimy a 

pádov na ľade, skúsme sa aspoň 

usmievať. To je to najmenej, čo môžeme 

spraviť a dokonca tým zlepšíme náladu 

ostatným ľuďom až o 25%! Zabudnite 

na zlé známky z minulého polroka, na 

zlé rozhodnutia minulého roka. 

 Začíname odznova a skúsme to s 

úsmevom na tvári, uvidíte, že všetko 

pôjde oveľa, oveľa ľahšie!  

 Prajem Vám do nového roka 

všetko len to najlepšie, veľa úsmevov a 

menej plaču, veľa energie a 

menej depresie, veľa dobrej 

nálady, krásnych a 

nezabudnuteľných zážitkov, 

menej pádov a viac vzostupov,  

minimum klamárov a veľa 

milujúcich skvelých ľudí 

okolo Vás, 

  

Vaša šéfredaktorka Baška! 

 

PS: Druháci nám poskytli horúcu 

fotku z venčeka, o ktorom sa 

dozviete v ďalšom čísle! 

 Winter is coming...Winter is coming...  
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Ja už fakt neviem. Vianoce bez snehu? Najskôr všetky tie otrepané rečičky, že bude 

to najstudenšie leto a prvú snehovú vločku nám Perinbaba poslala až 25.11. Potom zima 

trešťala jak divá a nakoniec bolo na Vianoce slnko a 12 stupňov?   

Nie. Nechystám sa tu vykladať o počasí, ani sa hrať na rosničku či globálnu 

odborníčku, že to nie je s kostolným poriadkom. Máme po písomkách a testoch a bolo ich 

fakt nekonečne, ale už máme PO TOM. Sme mástrs! Cifry na vysvedčkách už 

momentálne nezmeníme, maximálne sa môžeme hecnúť, nech sú v júni viac podľa 

predstáv, ak to teraz niekomu celkom nevydalo. Nechystám sa vás tu napĺňať 

žiadnou ,,novopolročnou energiou‘‘ typu, že môžete začať s čistým štítom a novým 

nabudením do druhého polroka. Veď to už poznáte ako Otčenáš. Pre ateistov ako 

Mendelejevovu tabuľku, keď už sme tí gymnazisti. Mimochodom, dali ste si nejaké 

novoročné predsavzatia do roku 2014? Viem, že je to príliš komerčná otázka, zaradená do 

polročného mainstreamu, ale ja sa chcem pochváliť, že mám iba jedno. A keďže ste to vy, 

tak vám ho aj prezradím. Ste napätí? OK, nebudem trapošiť. Moje jediné predsavzatie je 

splniť všetky svoje predsavzatia. Buďte rovnako skromní a berte od života, čo vám dáva.  

Niekde som počula, že by sme mali všetci prestať snívať. Vraj je tento rok poslaný 

pre zmenu našich snov na realitu. Tak ho neprespime! Let’s enjoy it, Giháci! :-*     

                                                                                                                      

(Janka Beňušková) 

TRBLIETAVÁ ZIMA 
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Naša škola sa zapojila do zbierky fliaš 

organizovanej firmou Lidl, ktorá sa koná od 

1.2. do 28.2. 2014. Nestlačené plastové 

fľaše s vrchnákom môžete hádzať do vriec, 

ktoré nájdete na každej chodbe. Prípadne 

môžete odniesť fľaše priamo do Lidlu, ale 

nezabudnite priniesť potvrdenku do školy. 

Hlavnou výhrou je výstavba multifunkčného 

ihriska v hodnote 80 000,-  € na území 

školského areálu. Oceníme, keď sa zapojí 

každý z vás.  

No tak, GIH-áci, zapojte sa! Veď 

všetci chceme mať vynovený školský areál. 

 

(D. Szabóová) 

ZBER FLIAŠZBER FLIAŠ  

 

Maškarný ples v štýle Benátskeho 

karnevalu sa koná 14.02. 2014  

v priestoroch telocvične našej školy. 

Môžeme sa tešiť na pestrý program. 

Tombolu plnú prekvapení, zoznamovací 

tanec, veľa jedla a skvelého DJ-a. 

Nezabudnite si doniesť škrabošku. Školský 

ples je udalosť, na ktorú sa nezabúda, tak 

neváhajte a ak ste si ešte nekúpili lístok, 

oplatí sa vám to! 

 

 

Každý z nás mal šancu zapojiť sa do 

zbierky oblečenia, ktorá prebiehala 

v novembri a začiatkom decembra. Naším 

príspevkom sme pomohli sociálne slabým 

rodinám. Celkovo sme vyzbierali 27 vriec 

a na prvom mieste sa umiestnila trieda 2.A. 

Školská rada ďakuje všetkým študentom aj 

profesorom, ktorí do zbierky prispeli 

oblečením, ale aj riadom a inými vecami z 

domácnosti. 

 

ZBIERKA OBLEČENIAZBIERKA OBLEČENIA  

ŠKOLSKÝ PLESŠKOLSKÝ PLES  
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AKADÉMIAAKADÉMIA  

Tento rok bola najlepšia, že? Cháááá, lebo ju organizovala 3.C! Poviem vám teda, na začiatku ste 

boli ale kvalitne lenivučkí! Našťastie, keď sa spustili generálky, programy sa hlásili ako divé. A my sme 

boli šťastní, že to bola prvá akadémia, v ktorej programe sa zúčastnili úplne všetky triedy. Fakt topka, 

ste super!  

Trochu mimo témy, ale pointa neunikne, nebojte sa. Jeden podvečer som cestovala v našej 

bratislavskej MHD a sledovala týpka, fakt mladík, do 30-tky. Ale v tej chvíli som sa spýtala sama seba, 

či sa tomu hovorí workoholizmus, keď sedí v maximálne plnej MHD a ťuká do notebooku zbesilo 

z hlavy cifry do 15-tich tabuliek naraz. Podotýkam, že bol piatok. A teraz späť k pointe. Takto nejako 

sme sa cítili a vyzerali my pri vybavovačkách a chystačkách na naše imatrikulácie.  

Chceli sme, aby ste boli spokojní a bavili sa. Tie odozvy a chvály na druhý deň stáli za  prebdené 

chvíle, verte mi. I keď sa hovorí že najlepšia rada je neriadiť sa žiadnymi radami, my sa i touto cestou 

chceme poďakovať ešte raz všetkým, ktorí prišli s nápadmi a podali pomocnú ruku, fakt to padlo vhod.  

Aj vďaka vám všetkým ste mali možnosť vidieť v našom programe 14.11.2013, ako to skutočne dopadlo 

s Titanicom, Televíziu Gihízu alebo Popolušku v rôznych podobách. Určite vám tiekli slzy smiechu pri 

relácii Páli nás v tom a cítili ste sa trošku ako v umeleckej šou pri rôznych tanečných exhibíciách. No 

a nepochybujem, že sme vám spravili slinky na Palacinky.  

Nedá mi nepodotknúť, keď už sme pri tom jedle, že asi ešte nikto nevidel na jednom 

kuchynskom stole v domácnosti vajcia, šľahačku, olej, jablká a mandarínky zmixované dokopy. Priznám 

sa, že v tých chvíľach mi možno ako moderátorke bolo do smiechu, ale nechcela som byť v telách našich 

prváčikov. Vážne, ste hrdinovia, zvládli ste to bravúrne! A tá disciplína o päťeurovku. Ja viem, že 

takmer vždy je to tak, ako to iba vyzerá, ale fakt ste nám verili, že keď vám zaviažeme oči, necháme ju 

na stole ? A keď ste zacítili namiesto nej rozbité vajíčka, mohli ste stále hľadať ďalej? Rozumiem, že 

nádej umiera posledná, ale skutočne ste boli zlatí! Nech žije GIH!  

(Janka Beňušková) 
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Téma: „The Castles on the Danube – Our Linking 

Heritage“ 

Trvanie projektu: 01.09.2013–30.08.2015 

Typ projektu: Comenius – školské partnerstvá 

Účastníci projektového stretnutia za Gymnázium Ivana 

Horvátha v Bratislave: RNDr. Oľga Kubánková, školský 

koordinátor a Mgr. Adrián Eštok, učiteľ slovenského 

jazyka a literatúry a dejepisu. 

 

Projektové stretnutie 

V Osijeku (Chorvátsko) sa stretli koordinátori 

projektu s ďalšími učiteľmi z partnerských škôl z krajín: 

Nemecko, Rakúsko, Slovensko, Maďarsko, Rumunsko, 

Bulharsko a  Chorvátsko. V čase stretnutia sa viedli 

rokovania podľa nasledovného programu: plánovanie 

činností, termíny ukončenia jednotlivých produktov, 

rozdelenie povinností, vysvetlenie aktivít projektu, 

určenie termínov projektových stretnutí so žiakmi v 

tomto školskom roku a podobne. 

Úvodné rokovania začali prejavmi riaditeľa školy 

Srečka Ivkoviča a primátora mesta Osijek. Pracovnú 

poradu viedla Irina Savova, hlavná koordinátorka 

projektu z Bulharska. 

Každá zo zapojených škôl predstavila svoju krajinu, 

región a školu. Študentky Hana Vodičková a Lesana 

Smolinská (4.B) vyhotovili pútavú PowerPoint-ovú 

prezentáciu. 

Celá delegácia učiteľov navštívila Základnú školu 

Tina Ujeviča. Pri prehliadke školy sme mali možnosť 

navštíviť vyučovacie hodiny, vidieť vybavenie tried, 

porozprávať sa s učiteľmi a žiakmi a  pozrieť si ich 

kultúrne vystúpenie. Oboznámili sme sa s históriou školy 

a organizáciou vyučovania v dvojzmennej prevádzke. 

Škola je situovaná na sídlisku, ktoré má veľký počet detí. 

Ich vzdelávanie preto prebieha aj v rannom aj v 

popoludňajšom vyučovaní a to vo všetkých ročníkoch. 

Na škole vyučuje viac ako 40 učiteľov vyše 600 žiakov. 

Najťažším obdobím existencie školy bolo obdobie 

obliehania mesta Osijek v čase občianskej vojny. Škola 

bola bombardovaním poškodená, žiaci presunutí do 

okolitých štátov, kde dočasne žili a chodili do školy. V 

roku 1995 sa začala obnova školy a mesta. 

Súčasťou programu projektového stretnutia bolo aj 

spoznanie regiónu Slavónia s ohľadom na lokality, ktoré 

budú predmetom projektovej práce. Prezreli sme si 

centrum mesta, navštívili Národný park Kopački rit pri 

riekach Dunaj a Dráva a komplex hradu Tikveš. Dostali 

sme sa aj k Dunaju, pozreli si hrad  Erdut s priľahlými 

vinicami a sadmi.  

Počas projektového stretnutia sme mali príležitosť 

bližšie spoznať našich partnerov a  vymeniť si s učiteľmi 

názory a skúsenosti. Pohostinnosť partnerskej školy v 

Osijeku prispela k dobrej atmosfére. Zmysel a cieľ 

projektového stretnutia sa naplnil. Návšteva školy v 

Osijeku, kde sa uskutočnilo úplne prvé projektové 

stretnutie učiteľov, odštartovalo dvojročnú spoluprácu 

partnerských škôl. Na najbližšie stretnutie, ktoré sa bude 

konať v Budapešti začiatkom apríla, vezmeme aj 

študentov, ktorí sa budú aktívne zapájať do aktivít 

projektu. 

 

Informácie o aktivitách projektovej práce 

Od septembra sme začali sprístupňovať informácie 

o Comenius projekte na Internete. Nájdete ich na stránke 

školy v časti „Projekty“. Študenti Lukáš Graf a Matúš 

Lazár (3.B) vytvorili peknú homepage, ktorú  neustále 

aktualizujú. Dievčatá zo 4.B Vanda Gregorová 

a Michaela Iszáková spravili centrálnu nástenku 

k projektu. Tá sa nachádza na prízemí oproti učebni č. 

04.  

V decembri sa uskutočnila voľba o najvýstižnejšie 

logo projektu. Návrh loga od Filipa Luptáka (2.C) získal 

tretie umiestnenie.  Za účelom zhromažďovania 

materiálu o histórii hradu a mestského opevnenia, dve 

triedy žiakov navštívili múzeá (Mestské múzeum v Starej 

radnici  a múzeum zbraní a mestského opevnenia 

v Michalskej veži). V súčasnosti nadaní študenti 

umelecky stvárňujú hrad a jeho okolie. Ich maľby 

a kresby čoskoro zverejníme na nástenke. K výstave 

„Hrad v rôznych ročných obdobiach“ máme už hotovú 

kolekciu fotografií z jesenného obdobia.  V blízkej 

budúcnosti budú žiaci pracovať na výrobe modelu hradu, 

iní študenti budú hľadať v literatúre legendy o Bratislave, 

hrade alebo Dunaji a prekladať ukážky do anglického 

jazyka. Históriu Bratislavského hradu ako aj historické 

fotografie a maľby budú študenti prezentovať na postery 

a v brožúre -  turistický sprievodca hradom. 

Aktivity sú určené pre triedy, skupiny, ale aj 

jednotlivcov. Ktokoľvek má záujem participovať na 

niektorej z činností (ich presný zoznam s časovým 

harmonogramom je zverejnený na Internete) je vítaný. 

Ideou projektovej práce je zapojiť čo najviac študentov a 

učiteľov do plánovaných aktivít a pracovať na 

vyučovacích hodinách napr. angl. jazyka, informatiky, 

kultúry a umenia, etickej výchovy, dejepisu, slov. jazyka 

a literatúry, atď. Na pokrytie nákladov spojených 

s projektovými stretnutiami a na materiálne zabezpečenie 

aktivít, škola dostala grant od Európskej komisie vo 

výške 21,000 eur. 

 

(Oľga Kubánková) 

 

MEDZINÁRODNÝ PROJEKT COMENIUSMEDZINÁRODNÝ PROJEKT COMENIUS  
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BRATMUN 2013BRATMUN 2013  SÚŤAŽE PK ANJSÚŤAŽE PK ANJ  

Celoslovenskej súťaže v písaní 

anglických esejí sa zúčastnilo 21 žiakov, 

z toho 20 študentov súťažilo v kategórii 

„Seniors“ (3. - 4. roč.) a 1 žiak v kategórii 

„Anglofónni“.  Súťaž sa konala 28. 11. 2013. 

Pani profesorka Viziová posúdila kvalitu esejí a 

šesť najlepších prác  poslala na ďalšie 

posúdenie odbornou komisiou. Výsledky budú 

známe začiatkom júna. 

Túto súťaž každoročne berieme a 

vyhodnocujeme aj ako školské kolo. Víťazi zo 

spomínaných kategórií v školskom roku 

2013/2014 sú: Jakub Pluhár a Filip Křivánek 

obaja zo 4. B.  

Dňa 18.11.2013 sa konalo školské kolo 

olympiády v anglickom jazyku. Preukázať 

vedomosti a zručnosti v tomto jazyku prišlo až 

49 žiakov. 20 študentov súťažilo v kategórii 2A 

(1. – 2. roč.), 27 v 2B kategórii (3. – 4. roč.) 

a  dvaja v kategórii 2C2 (anglofónni). 

 Samotná súťaž pozostávala z dvoch častí: 

ústnej a písomnej.  A tú sú  mená tých, ktorí sa 

umiestnili na prvých miestach: Kategória 2A– 

Matúš Procházka, Kategória 2B– Katarína 

Szémanová, Kategória 2C2– Laura 

Emrichová.  

 Učiteľov anglického jazyka teší 

každoročný veľký záujem študentov o tieto 

súťaže. Všetkým zúčastneným ďakujeme za 

účasť a víťazom blahoželáme. Veríme, že 

knižné dary, ktoré obdržali, ich potešili.   

 Medzičasom sa víťazi jednotlivých 

kategórii stretli s ďalšími úspešnými študentmi 

na okresnom kole olympiády v anglickom 

jazyku, ktoré sa konalo na „Metodke“. Najviac 

sa darilo Laure Emrichovej, ktorá v ťažkej 

konkurencii získala 3. miesto v kategórii 

„Anglofónni“. Za peknú reprezentáciu školy 

a umiestnenie Laure zo 4.B triedy blahoželáme. 

 

(O. Kubánková) 

  

 V dňoch 25.-27.10.2013 sa štyria žiaci nášho 

gymnázia, Filip Křivánek,Jakub Tkáč (4.B), Ela 

Baršváryová a Frederika Miklós (3.B) zúčastnili 

projektu BratMUN 2013. Bratislavská simulovaná 

konferencia reálnej OSN sa konala na Paneurópskej 

vysokej škole. Organizátorom podujatia bolo 

Gymnázium Jura Hronca. 

 Naši študenti, delegáti, pracovali vo výboroch 

s cieľom predložiť rezolúciu, na ktorej sa mala 

dohodnúť väčšina štátov. Následne delegáti 

rokovali na hlavnom zasadnutí, kde sa diskutovalo 

o vyriešení problému kriminálnej zodpovednosti 

vojakov a expertov OSN na mierových misiách. 

Bolo prijaté rozhodnutie vytvoriť nový orgán, ktorý 

by zbieral dôkazy, vyšetroval zločiny, ktoré títo 

vojaci a experti páchajú a odovzdával by ich 

medzinárodnému súdu v Ženeve alebo v Haagu. 

Posledné chvíle hlavného zasadnutia boli plné 

emócií, pokiaľ delegáti nedospeli k zhode na 

medzinárodnej úrovni. Na záver zhromaždenie 

hlasovaním podporilo návrh ruskej rezolúcie a 

hlavné zasadnutie zakončil potlesk všetkých 

zhromaždených.  

 Tento ročník BratMUN bol pre našu školu 

mimoriadne úspešný. Filip Křivánek, získal 

certifikát ako ocenenie za najlepšieho delegáta v 

„UN Development Programme“, ktorého kópiu si 

môžete pozrieť na centrálnej nástenke PK ANJ na 

prízemí vľavo od schodišťa. 

 Veríme, že dievčatám z 3.B sa podarí na 

budúci rok nájsť medzi terajšími druhákmi 

nasledovníkov, aby sa kontinuálna účasť študentov 

z GIH na tomto medzinárodnom podujatí 

zachovala. 

(O. Kubánková) 
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Rok 2010, rok veľkých zmien.  

6. september 2010 nám navždy ostane v pamäti. Vtedy sme  prvýkrát so strachom prekročili brány novej 

školy, zasadli sme do lavíc a začali sa štyri spoločné roky na Gymnáziu Ivana Horvátha. 

 Nesmelo sme si hľadali nových kamarátov, spoznávali sme učiteľov, získavali nové vedomosti a rýchlo 

sme zistili, že gymnázium nie je základná škola. Trávili sme veľa času nad učebnicami, ponocovali sme pri 

vytváraní projektov, voľného času ubúdalo a úsmev z tváre v mnohých prípadoch mizol. S niektorými učiteľmi 

sme si nesadli, ale sme radi, že našou triednou sa stala p. prof. Novotná, ktorá je našou druhou mamou a drží nad 

nami ochrannú ruku už štvrtý rok napriek tomu, že si s nami veľa vytrpela. Na biológii sme si zaviedli nové 

pojmy, na fyzike sme sa oboznámili so zákonom akcie a reakcie, na hodinách matematiky alebo chémie sme sa pri 

dlhých rovniciach chytali za hlavy a na telesnej sme sa konečne zbavili napätia a stresu. Po pár mesiacoch sa z nás 

stal dobrý kolektív a spolupráca, hlavne čo sa písomiek týka, mohla začať.  

Nikto netušil, že namiesto pôvodných 24 žiakov sa na stupienok víťazov v maturitnom ročníku postaví iba 

17 statočných. Dôvody na odchod boli rôzne. Ešte v plnom počte v prvom ročníku sme sa zúčastnili týždňového 

lyžiarskeho kurzu, ktorý organizovala naša škola. Miestom konania - chata Poľnohospodár v Ľubietovej. Cítili sme 

sa ako hrdinovia filmu Sněženky a machři, ktorí tiež bývali v starej rozpadnutej chate, ale vôbec im to nevadilo, 

lebo zažili veľa zábavy, zdokonalili sa v lyžovaní a niektorí si dokonca našli prvé lásky. Na jar sme si zmerali sily 

počas športového dňa, kde sme sa snažili nazbierať čo najviac bodov do súťaže o pohár riaditeľky školy. Po čase 

každý zistil, že naša trieda je ťažký oriešok a aktivitu od nej nemôže čakať nikto. Nakoniec sme prvý ročník 

úspešne zvládli a druhá trieda nám otvárala svoje dvere. V decembri sme sa ukázali na školskej akadémii, 

konkrétne naše všetkým známe trio Spy girls. V júni sme si zorganizovali triedny výlet v Liptovskom Jáne, 

preskúmali sme zákutia Liptova, opiekli sme si špekačky a vybláznili sa v aquaparku. V treťom ročníku sme sa 

omylom opäť dostali na Liptov, tentoraz do odľahlej chaty vo vzdialenej obci Lazisko, ktorá nás zaujala hlavne 

bazénom a trampolínou. Uprednostňovali sme ju pred túrami. Ani sme sa nenazdali a  sme v štvrtej triede. Nároky 

sa zvýšili, množstvo učiva sa zdvojnásobilo a my sa za hlavy chytáme ešte viac ako doteraz. Keď sa ochladilo 

a blížil sa november, stála pred nami náročná úloha – stužková.  

Napriek tomu, že sme sa na ňu tešili, trvalo nám dlhú dobu a naozaj sme sa zapotili, kým sa nám podarilo 

vymyslieť program, ktorým sme zabavili rodičov. Zabavili sme sa aj my a tancovali sme do pol šiestej do rána. 

Program nevyšiel tak ako sme si predstavovali, ale to k stužkovej patrí a s istotou vieme, že ako babky a dedkovia 

v hojdacích kreslách budeme spomínať na 16. november 2013 ako na magický deň, kedy sa nám mnohým v očiach 

leskli slzy. Keď dnes niekto vkročí do našej triedy, vidí 17 nemých kapustových hláv, ktoré sa snažia zachrániť 

posledné sekundy svojho života tým, že sa hrajú s mobilom alebo čosi nevábne jedia. No nájdu sa aj jedinci, 

ktorým škola nerobí žiadny problém, dokonca tam chodia s radosťou! Hoci sme maturanti, nič si z toho nerobíme 

a často sa tvárime, že učenie a maturita sa nás netýka. Veľmi dobre však vieme, že informácie, ktoré nám učitelia 

tak dlho vtĺkali do hláv (a my sme dlho do noci strácali nervy nad učebnicami), majú cenu zlata. V máji nás čakajú 

maturity, na ktorých odhalíme svoj talent a 

skryté vedomosti, ktoré sa počas štyroch 

rokov z nás len s ťažkosťami dostávali von. 

Učitelia, máte sa na čo tešiť, 4.A prichádza! 

 

(Zuzana Klobetzová, 4.A) 

4.A 4.A ––  MMgrgr. JANA NOVOTNÁ. JANA NOVOTNÁ  
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  Zdraví Ťa béčka,  

myslíš si, že Tvoja trieda je topka? Choď na druhé poschodie, trieda číslo 27. Počuješ to? To sme 

my.  Je nás dvadsaťsedem a treba povedať, že nie vždy sme to mali ľahké. Museli sme pochopiť, že 

akciové pivo z Lidla, treba nahradiť smädom po vedomostiach. Možno to bolo len šťastie, že sme našli 

smer ako spolu vychádzať.  

Každý sme úplne iný, ale vždy sme sa navzájom ťahali. Priznáme sa, že u nás v triede sa objavil 

neduh ako gamblerstvo, keď podaktorí jednotlivci nahádzali svoje ťažko vydrankané vreckové do 

jediného výherného automatu v našej škole – kopírke (skúšali sme aj v kasíne, ale nepustili nás kvôli 

veku). 

Putovanie písomiek u nás prekonalo rýchlosť svetla a opisovanie úloh z matiky je pre nás 

legendárne. Sme trieda s najlepším priemerom, excelentnou dochádzkou a priam bezchybným 

charakterom.  

Za štyri roky sme sa zocelili v silný kolektív. Každý deň po škole natlačení za jedným stolom na 

obede, nezabudnuteľný výlet v Topoľníkoch, po ktorom nám ostali zažltnuté plavky, prsty a zuby. 

Spálené tváre plné úsmevov od slnka po splave, výlet v Ríme a v Holandsku a to je len zlomok z toho, 

čo sme spolu zažili. 

Prvý ročník bol ten najkrajší. Spoznávali sme sa, chodili sme na kofolu a potili sme krv na 

fyzike.  

Druhý ročník bol v znamení veľkých ramien. Nebáli sme sa nahlas povedať, že na záchode znova 

chýba toaleťák. Hrdo sme sa hrbili pod lavicou, kde sme z mobilu opisovali, čo sa dalo. Potom prišiel 

tretí ročník so seminármi a obdobie ,,nepípania ISIC-ku”. Vždy cez veľkú prestávku sme si v pohodičke 

vykračovali do Samošky a posledné tri minúty sme utekali naspäť do triedy.   

Keď sme v septembri prekročili prah školy, kúpili si v bufete desiatu, na dverách sme uvideli 

vysnenú štvorku. Začína nám obdobie stresu a paniky. Takmer dva mesiace po stužkovej ideme na 

dozvuky. Prečo? Lebo na dobré sa čaká. Takže ak sa raz dostaneš do maturitného ročníka a víkend po 

stužkovej pôjdeš na dozvuky, zaradíš sa medzi desiatky tried, ktoré to robia celé roky.     

O pár mesiacov bude naša dvadsaťsedmička prázdna. Po stužkovej (kde sme popili a pojedli ako 

králi) nám to ubieha veľmi rýchlo. Čo nás charakterizuje? Rozhodne je to rôznorodosť, radosť z obedov 

a kolektívna radosť z hodín slovenčiny, kde sme sa naučili slová ako sprzniť alebo nasprostastý 

(cifrované jazyčisko je tá slovenčina).  

Dáme ti jednu radu. Užívaj si každú jednu sekundu na Horvathke, nahádž do tej kopírky 

posledných päť centov a vychutnávaj každý deň.   

 

(Michaela Izsáková, 4.B)  

4.B 4.B ––  RNDRNDr. DARINA RIZIKYOVÁ. DARINA RIZIKYOVÁ  
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Zdraví vás 4.C trieda. Píše sa rok 2014, práve sa pripravujeme na tučnú maturitu. Naše hlavy 

horia od vedomostí a netušíme, ako to vlastne dáme. „Mhm.“ Už aj Karol si niečo pozrel. Príprava 

na maturitu nás motivuje a stmeľuje kolektív. 

V triede nás je 25. Máme medzi sebou napríklad geniálnych fyzikov, matematických klokanov, 

zopár zbesilých autičkárov, kamarátov dymu, makačov a fitnessky, veľkých hráčov i tvaroháča, beta 

verziu ruštinárov a večne nerozhodného maturanta.  

 Naša trieda sa počas pôsobenia v týchto priestoroch zmenila v mnohých ohľadoch. Naučili sme 

sa napríklad chodiť načas do divadla. Počas pobytu na GIH sme navštívili veľa cudzích krajín, ale prešli 

sme aj krásy Slovenska, pričom sme nešli len po vlastných nohách, ale aj na kanoe. Zažili sme bombový 

lyžiarsky, až na tie prehnane prísne opatrenia. Bola to celkom slušná jazda, doporučujeme nižším 

ročníkom. Myslím, že sa môžeme pýšiť najlepším gulášom na dozvukoch, ktoré si nikto nepamätá - 

doteraz zliepame obrazy. Aj keď sa niekedy nezhodneme, vieme byť naozaj súdržná skupina. 

Kolektívne nechodíme načas, a to často, tímovo ťaháme skóre vymeškaných hodín do závratných výšok. 

Spolu zdobíme náš parádny stromček, ktorý potom vraj straší v uliciach – nevieme, čo proti nemu ľudia 

majú. Pokiaľ ide o akadémiu a podobné akcie, sme skutočne nespontánni improvizátori, viď naša 

stužková. Aj cez to všetko sme originálni, milí a priateľskí ľudia. Na záver by sme chceli poďakovať, že 

sme toto všetko mohli zažiť s našimi profesormi, profesorkami a vedením, hlavne za to, že na nás boli 

milí a napchali do nás to všetko učivo. Horvátke zdar! 

 

PS: Špeciálne poďakovanie za pevné nervy našej triednej, bez ktorej by sme si tie štyri roky nevedeli 

predstaviť. A za to, že po dlhom presviedčaní dovolila pustiť tento príspevok do obehu. „Uhm.“ 

 

 

(Matúš Lamprecht, Alexandra Wenhardtová, 4.C) 

 

 

 

4.C 4.C ––    MMgrgr. DENISA GAÁLOVÁ. DENISA GAÁLOVÁ  
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 Dočkali sme sa prví. 2. november 2014. Od tohto večera my žiaci 4.D triedy hrdo nosíme 

zelené stužky. Tieto stužky nesymbolizujú iba to, že nás v marci a v máji čaká skúška dospelosti, ale aj 

to, že sme prežili už skoro štyri roky, veľmi krátke, ale aj krásne roky na Gymnáziu Ivana Horvátha.   

 Počas týchto rokov, rokov nášho dospievania, väčšina z nás prešla nielen fyzickou, ale aj 

psychickou zmenou. Vznikli nové priateľstvá či vzťahy na život a na smrť. Naša z  väčšej časti 

dievčenská trieda sídli  hneď na prvom poschodí, v prvých dverách číslo 11. Za týmito dverami sa toho 

udialo viac než dosť. Naša menšinová chlapčenská skupinka bola veľakrát kreatívna, možno práve preto, 

že ich je  skoro o polovicu menej ako dievčat, chceli zaujať. Jednou z No.1 vecí, ktoré sa udiali, je určite 

zloženie pesničky LOĎ pre začínajúcu kapelu nášho spolužiaka. Možno aj on bude niekedy visieť na 

nástenke hviezdičiek, ktoré vyšli z brány GIH. 

  A čo sa dialo, keď sme spolu vystrájali mimo školy? Lyžiarsky výcvik bol jeden z prvých 

a najlepších ´´výletov´´, ktoré naša trieda zažila. Niektorí z nás pobehali napríklad aj Anglicko, 

Nemecko, Francúzsko či Holandsko. Zažili sme spolu veľa príjemného. Ale vráťme sa späť k nášmu 

nezabudnuteľnému večeru. 

  Kopec práce, času, dohadovania, peňazí a nacvičovania. Zrazu bol náš veľký večer za dverami. 

Postupne sme sa všetci stretli v račianskom hoteli Barónka. Posledné nácviky, úpravy.  Začali 

prichádzať prví hostia. Ani sme sa nenazdali a už sme  nervózni stáli pred našimi rodičmi a profesormi. 

Nedočkavo sme čakali, kedy naša krstná mama, pani profesorka Jakobyová, vysloví naše meno a triedna 

pani profesorka Holubová ozdobí stužkami našu hruď. Počas oficiálnej časti stres postupne opadol, 

nálada sa uvoľnila a po dobrej večeri sme odhalili skvelé čísla talentovaných žiakov. Chlapci predviedli 

vypracované bicepsy, tricepsy a kadečo iné. Spoločne sme si zatancovali, zaspievali, zahrali sa na 

Popolušku a na záver sme predviedli dlho trénovaný pomádový tanec. Nakoniec sme si počas krájania 

torty zaspievali aj známu pieseň od Elánu, pretože ´´navždy sa zachová, tá naša stužková´´ a zábava bola 

v plnom prúde.  Poslední nadšenci odchádzali z hotela už pri vychádzajúcom slniečku o piatej ráno. Aj 

keď sme prebdeli celú túto noc, stáli na nohách asi tak 10 hodín, snažili sa zabaviť hosťov, ale aj samých 

seba, tak nám pripadala neskutočne krátka, aj keď s malými nedostatkami, čo k tomu určite patrí, naša 

nezabudnuteľná stužková. 

 Na záver patrí jedno veľké poďakovanie našej predsedníčke, ktorá bola hlavnou 

organizátorkou, Karolíne Szutyányiovej. Ďakujeme J A teraz nám všetci držte palce, aby sme to so 

zelenou stužkou dotiahli až do samého konca a úspešne vykročili do ďalšej životnej etapy. 

       (Jana Zámečníková, 4.D)  

4.D 4.D ––    RNDRNDrr. DARINA HOLUBOVÁ. DARINA HOLUBOVÁ  
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Trieda: 2. A 

Toto som dokázala:  Zo 4 zahraničných tanečných  

súťaží (2-krát v Salzburgu, vo Viedni a v Prahe) som si 

priniesla dokopy 7 pohárov za prvé miesta, 22 medailí 

za 2. miesta, 3. za ostatné miesta a jednu trofej. 

 

V dnešnej prehiphopovanej dobe je naozaj 

výnimočné venovať sa írskemu tancu. Ako si sa 

k nemu vlastne dostala? 
  

Už v škôlke som navštevovala tanečnú, ktorá ma vždy 

veľmi bavila a na každú hodinu tanca som sa 

neskutočne tešila. Keď prišlo leto, rodičia ma chceli 

prihlásiť do nejakého denného tábora a neďaleko od nás 

sa konal denný tábor írskeho tanca. Povedali si, že ma 

prihlásia, keďže ma tanec veľmi bavil. Zapáčilo sa mi to 

a od septembra ma  prihlásili do tanečnej školy Avalon 

a  írsky tanec som tancovala ešte 6 rokov. Bavilo ma to 

hlavne preto, že to bolo niečo iné, niečo výnimočné, 

pretože tento druh tanca u nás nie je veľmi známy.  

 

Skúsila  by si nám laikom vysvetliť,  v čom je írsky 

tanec iný?  
 

Írsky tanec je špecifický tým, že sa tancuje len nohami a 

vrch musí ostať pevný. Používajú sa pri ňom špeciálne 

topánky- softy, čo sú mäkké cvičky a stepky- typické 

klopkajúce topánky. 

 

Dostať toľko ocenení nie je len tak. Čas pred 

súťažami ste určite trénovali oveľa viac.  
  

V prvom rade sme mali výbornú trénerku, takže nie len 

ja, všetky ostatné moje spolutanečníky vždy dosiahli 

skvelé výsledky na súťažiach. No a pred súťažami sme 

sa vždy poriadne pripravovali na všetky súťažné tance, 

mávali sme workshopy so zahraničnými trénermi. 

 

Dnes už írske tance netancuješ. Prečo si ich vymenila 

za latinskoamerické?  
 

Nebolo to rýchle rozhodnutie, dlho som o tom 

premýšľala. V tom čase som už netúžila chodiť toľko po 

súťažiach. Okrem iného to bolo aj finančne náročné. 

Cítila som, že by som chcela viac chodiť medzi ľudí, 

vystupovať a dávam im moju energiu z tanca. Našla 

som si súbor latinsko-amerických tancov pre deti 

Caramelitos, začala som chodiť do prípravky. Trénerka, 

ktorá práve chcela zakladať tanečnú skupinu, si všimla, 

že ma to naozaj baví a páčilo sa jej, ako tancujem, tak 

ma po 2 mesiacoch preradila do tanečnej skupiny Chica 

rica, v ktorej som dodnes. 

 

O tanečniciach sa vo všeobecnosti  hovorí, že sú to 

veľmi príťažlivé ženy. Ak by si mala porovnať írske 

tance a latinskoamerické, ktoré sú podľa teba viac 

„sexi“ ?  
 

Sexi? Síce nie príliš rada porovnávam tieto štýly tanca, 

pretože obidva sú moje srdcovky- írske tance som 

milovala, teraz milujem latino- celkovo na každom štýle 

tanca je niečo výnimočné. Keby som ale musela 

povedať, čo je viac sexi, tak jasné, že latino. Ale ja sa 

riadim heslom "Miluj tanec v sebe, nie seba v tanci.“ 

Nevnímam to tak, že tanečníčka ide na vystúpení zo 

seba spraviť sexi ženu. Ide tam o energiu, ktorú zo seba 

odovzdá ľuďom. 

 

Ďakujem za rozhovor a želám ešte veľa úspechov! 

  

Zhovárala sa Patrícia Poošová 

 

VIETE, KTO SOM?VIETE, KTO SOM?--  LAULAURA JUNASOVÁRA JUNASOVÁ  
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Trieda: 4.D 

 

Kariéra hudobníka. Čo ťa k tomu viedlo a prečo? 

 

Od malička som mal rád hudbu a hral som sa na 

hudobníka. Doma som mal mnoho hudobných 

nástrojov, potom ma otec prihlásil na klavír, neskôr ma 

očarila aj hra na gitare a ja som sa rozhodol stať 

rockovou hviezdou. 

 

Kedy si sa rozhodol začať svoju hudobnú kariéru 

a prečo práve tento štýl? 

 

Keď som mal 9 rokov, hoci som bol malý, už vtedy som 

vedel, čo chcem a čo ma baví. A prečo práve tvrdšia 

hudba? Lebo táto hudba ma dokáže nabiť energiou, 

dokáže ma rozhýbať a vyvoláva vo mne pocity, ktoré vo 

mne nevyvoláva žiadna iná. 

 

Počula som, že máš dokonca vlastnú kapelu The 

Fraternity. Ako si sa k nim dostal alebo bol si 

dokonca spoluzakladateľom? 

 

Spoluzakladateľom som nebol. Pridal som sa k nim asi 

po roku ich fungovania. Raz som na koncerte spoznal 

bassgitaristu Jakuba, s ktorým som sa okamžite 

spriatelil. Potom sme neboli pár mesiacov v kontakte, až 

kým mi jedného dňa nenapísal, že ich gitarista odchádza 

do Číny. Spýtal sa ma, či to s nimi nechcem skúsiť. Ja 

som, samozrejme, povedal áno a dnes som presvedčený 

o tom, že to bolo dobré rozhodnutie. Hráme spolu už 

vyše roka, stále nadobúdame nové skúsenosti 

a zdokonaľujeme sa. 

 

A vaše najväčšie úspechy? Čo pokladáš za najväčší 

úspech kapely? 

 

Medzi naše najväčšie úspechy patrí určite nahrávanie 

vlastnej piesne Loď, ďalej postup do semifinále v súťaži 

British hľadá rock stars. Ale za najväčší úspech zatiaľ 

pokladám náš koncert v bratislavskom klube Randal, čo 

bol jeden z mojich menších snov. 

 

Koncerty, turné, vrieskajúci  fanúšikovia. Takto si 

predstavuješ svoju budúcnosť?  

 

Vystihla si to dokonale, no ja by som k tomu dodal 

veľké množstvo jedla, a podobných slastí... 

Zaujímavé. A čo vás s kapelou čaká v blízkej 

budúcnosti? 

 

V blízkej budúcnosti chceme určite nahrať ďalšie 

pesničky a vydať album. Čakajú nás ďalšie koncerty. 

 

Prajem veľa šťastia a ďakujem za venovaný čas. 

 

Zhovárala sa Jana Zámečníková  

VIETE, KTO SOM?VIETE, KTO SOM?--  ALEALEXANDER BOBEKXANDER BOBEK  
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V predvianočnom čase sme dostali od profesora 

Eštoka ponuku zúčastniť sa literárnej diskusie 

v bratislavskej Mestskej knižnici. My II.C, trieda 

aktívna v rozoberaní povinných diel, sme túto možnosť 

s radosťou využili. Vo štvrtok 12. decembra 2013 sme 

sa dostavili na dohodnuté miesto. Ľudia z projektu Živý 

bič nás usadili v neveľkej miestnosti a so zatajeným 

dychom sme čakali na hosťa. Ním nemal byť nikto iný 

ako Stanislav Rakús. Prišiel k nám z ďalekých Košíc. 

Rodený Trnavčan nám mal prísť prečítať úryvok zo 

svojej knižky, porozprávať nemálo o svojom živote 

spisovateľa a zaspomínať na časy minulé.  

 Stanislav Rakús je slovenský prozaik, ktorý píše 

knihy pre dospelých, ale aj rozprávky pre deti. Úryvok z 

knihy Fáza uvoľnenia nám predniesol v správnom 

umeleckom duchu. Je to jeho najnovší prírastok 

spomedzi množstva kníh, ktoré napísal. Príbehy v knihe 

sa odohrávajú v šesťdesiatych rokoch minulého storočia 

a slovo „uvoľnenie“ má protikladný, pozitívny 

i negatívny charakter. Neskôr mu žiaci našej triedy 

položili pár otázok, na ktoré odpovedal plynulo 

a vtipne. Odpovede rozvíjal vo všetkých smeroch. 

Presne, ako sa na správneho spisovateľa patrí. Pri 

odchode nám poprial veľa šťastia do budúcnosti.  

 To, čo sa predtým mohlo javiť ako uliatie zo 

školy, bolo nakoniec príjemným literárnym zážitkom. 

Za to musím spoločne so svojou triedou poďakovať 

pani riaditeľke, ktorá nás na spomenutú akciu uvoľnila, 

profesorovi Eštokovi, ľuďom z projektu Živý bič a 

samozrejme hlavnému protagonistovi Stanislavovi 

Rakúsovi. Ceníme si, že meral takú dlhú cestu až k nám 

do Bratislavy. 

 

(Branislav Botík, II.C) 

 

 

 

 

Horace McCoy: Aj kone sa strieľajú 
 

Réžia: Martin Huba • Scenár: Mirka Čibenková • 

Dramaturgia: Darina Abrahámová 

Hrajú: Táňa Pauhofová, Jakub Rabárik, Tomáš 

Maštalír,  Ľuboš Kostelný, Zuzana Fialová a i. 

  

 Literárna predloha z roku 1935 je aktuálna aj 

v dnešnej dobe. Gloria Peattyová a Robert Syverten sa 

zúčastnia tanečnej súťaže tak ako mnohé iné páry. 

Dohnala ich k tomu kríza? Túžba po sláve? Po 

peniazoch? Alebo si chceli splniť len sen? O čom? 

O lepšej budúcnosti? Na tieto otázky sme hľadali 

odpoveď spolu s lektorkou dramaturgie pred 

predstavením, ale aj počas neho. Hoci sme sa na 

predstavení zabavili, zasmiali sme sa, herci nás vtiahli 

do deja aj narážkami na súčasnosť, záver nás šokoval 

a nikoho nenechal chladným. Zvrátená doba, rôzne 

osudy, smiech cez slzy...tak by sa dal nazvať náš 

zážitok! 

 

William Shakespeare: Veľa kriku pre nič 
 

Réžia: Juraj Nvota • Dramaturgia: Mirka Kičiňová • 

Hrajú: Ľuboš Kostelný, Jozef Vajda, Daniel Fischer, 

Gabriela Marcinková, Petra Vajdová a i. 

  

 V hre nám dobre známeho anglického dramatika 

sa stretávajú dva svety, dva odlišné prístupy k životu. 

Čierny a biely. Mužský a ženský. Každý je iný, niečím 

zaujímavý, ale pre nás  aj poučný. Veľa kriku pre nič je 

naozaj veľa, ak sú v hre city mladých ľudí a česť?  

 Prevedenie hry sa nám veľmi páčilo 

a skonštatovali sme, že nám nevadili moderné kožené 

kostýmy, mafiáni, ba ani moderné zbrane a súčasná 

hudba. Práve naopak. Tým si nás divadlo získalo. 

Priblížilo sa k mladému divákovi a sme radi, že nám 

herci pred predstavením venovali pár chvíľ. 

Videli sme, ako to vyzerá na javisku tesne 

pred tým, než do sály vstúpia diváci, ako sa 

pripravuje scéna, kapela, čo robí inšpicient  

a kto má trému. Ďakujeme, Mirka! 

 

(D. Szabóová) 

LITERÁRNA DISKUSIA SLITERÁRNA DISKUSIA SO O 

STANISLAVOM RAKÚSOMSTANISLAVOM RAKÚSOM  
EDUKAČNÉ PROJEKTYEDUKAČNÉ PROJEKTY  



 

15 

Termín podania prihlášok na vysokú školu 

sa nám štvrtákom veľmi rýchlo blíži. Verím, že 

väčšina z vás sa už rozhodla  (či už s istotou alebo s 

menšou neistotou), na ktorú školu poputujú 

prihlášky. Ale pre tých menej rozhodných znovu 

ponúkam inšpiráciu. 

Univerzita Komenského v Bratislave, 

Filozofická fakulta. Táto fakulta ponúka veľké 

množstvo študijných programov. Ja som sa však 

zamerala na tlmočníctvo. Ak sú vašou silnou 

stránkou jazyky, tak prečo nie? Fakulta ponúka 

štúdium prekladateľstva a tlmočníctva od fínskeho 

cez bulharský, arabský, kórejský,  švédsky či 

taliansky jazyk (a mnoho ďalších). Tí z vás, ktorí to 

dotiahnu až do konca, získajú titul Magister. 

Minulý týždeň navštívili našu školu aj 

pracovníčky fakulty a informovali nás o 

možnostiach štúdia. Dozvedeli sme sa napr. aj to,  

ktoré jazyky je treba na prijímačkách ovládať a 

ktoré nie.  Alebo že nie je ťažké na školu sa dostať, 

ale je ťažké ju dokončiť. 

 Prihlášky treba podať do 28.februára. 

Tak hor sa do toho! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dlhé zimné víkendy a ani vy neviete, čo so 

sebou? Ste uťahaní z uzatvárania polročnej 

klasifikácie? Von sa vám ísť nechce, ale ani doma 

to nie je bohviečo? Nákupné centrá sú tiež 

preplnené? Čo tak si zaspomínať na leto a ísť sa 

zohriať do teplučkej vody? Bratislava nám, 

bohužiaľ, zatiaľ neponúka žiadne termálne 

kúpaliská či aquaparky, ale v blízkom okolí ich pár 

môžeme nájsť. Napríklad taká Dunajská Streda. 

Tridsať minút cesty autom a hodiny čvachtania sa 

v teplej vode s rôznymi bubli masážami budú 

dobrým relaxom po polročnej klasifikácii. Blíži sa 

aj Valentín, pre tých menej kreatívnych, možno že 

by vašu polovičku práve niečo také potešilo. Deň 

môžete zakončiť zrelaxovaní romantickou večerou 

pri sviečkach.  

A pre tých, ktorí dajú prednosť radšej 

plávaniu ako relaxovaniu, je v ponuke bazén 

priamo v Centrali. Tu môžete spojiť príjemné 

s užitočným a zbehnúť aj do fitka.. Tak šup do 

plaviek aj v januári!  

 

(Janka Zámečníková) 

KAM NA VÝŠKU?KAM NA VÝŠKU?  ZAUJÍMAVÉ MIESTAZAUJÍMAVÉ MIESTA  
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